
СРЕЩА НА СТУДЕНТИТЕ ОТ МЕДИЦИНСКИ ФАКУЛТЕТ  
С ДЕКАНСКОТО РЪКОВОДСТВО 

Днес, 02.12.2021 г., се проведе среща на студентите от МФ с деканското ръководство 
на факултета. На срещата присъстваха: кметът на града Димитър Николов, зам.-кметът по 
образование Йорданка Ананиева и директорът на РЗИ - Бургас д-р Георги Паздеров.  

Димитър Николов поздрави студентите, относно избора им да учат Медицина в 
Бургас. Увери ги, че Община Бургас ще бъде винаги зад новия факултет, ще направи всичко 
възможно да убеди студентите, че Бургас е добър град за живеене, за продължаване на 
развитието им в професионален, и личен план. Убеден е, че когато завършат, ще бъдат с 
изградени знания и солиден характер, за да могат смело да продължат в тази хуманна 
професия. Сподели надеждата си за промяна в региона, тъй като в момента се чувства 
огромен недостиг на медицински специалисти.  

Доц. Велинов информира студентите, че деканското ръководство на факултета е 
готово да окаже конкретна помощ на всички студенти, които желаят да се включат в 
различните проекти, а също и при решаването на проблеми, които срещат по време на 
обучението си. Благодари на студентите за активното им участие в различните анкетни 
проучвания и ги увери, че мненията и препоръките, които те изразяват, се отчитат и вземат 
предвид от ръководството на факултета.  

 


